

Rötelsteig 19
CH 8037 Zürich

Phone : +41 43 422 00 11

ZURICH
parTime

www.partimewatch.com

Watch Design of Zürich

Advision AG is an independent, owner-operated Swiss company headquartered in Zurich. It specialises in the development, production and sale of innovative graphic timepieces. Inspired by the hourglass, Partime watches show the elapsed and remaining time graphically as a dynamic layer on the dial. CEO and designer Andy Mossner manages the business he founded without strategic partners. Advision is primarily active in promoting his Partime watch collection within Switzerland. Partime watches are available from Swiss International Airlines and from the official online shop www.partimewatch.com. The three models - Zurich Partime, Swiss Partime and the new Global Partime - are produced in Switzerland in limited editions.

Uhren Design aus Zürich

Die Advision AG ist ein unabhängiges, inhabergeführtes Schweizer Uhrenunternehmen mit Sitz in Zürich. Es ist auf Entwicklung, Produktion und Verkauf innovativer grafischer Zeitmesser spezialisiert. Partime-Uhren zeigen die vergangene und verbleibende Zeit grafisch an, inspiriert von der Sanduhr, als dynamische Fläche auf dem Zifferblatt. CEO und Designer Andy Mossner führt den von ihm gegründeten Betrieb ohne strategischen Partner. Mit seiner Armbanduhrkollektion Partime ist die Advision in erster Linie in der Schweiz präsent. Partime-Uhren sind bei der Swiss International Airlines sowie über den offiziellen Internet-Shop www.partimewatch.com erhältlich. Die drei Modelle Zurich Partime, Swiss Partime und neu Global Partime werden in limitierter Stückzahl in der Schweiz produziert.